
 

 

Motie: Wegbezuinigen van een BOA’S met een groeiende stad met opkomende criminaliteit en 
afvaldumping GEEN goed idee! 

De Raad van de gemeente Rijswijk in vergadering bijeen op 05-11-2024, 

Constaterende dat: 

U voornemens bent om € 130.000,- te willen gaan besparen op inzet van BOA’S in 2025. 

Met een groeiende gemeente richting de 80.000 inwoners met opkomende criminaliteit / 
ondermijning en afvaldumping dit absoluut geen goed idee is. 

Spreekt uit: 

Ieder geval voor 2025  deze vermindering uit de plannen te halen. 

Dekking deels  ( €130.000,-) te halen uit: 

Onze inwoners hebben in 2022 en 2023 bron- en nagescheiden PMD laten inzamelen door 
Avalex. De marktopbrengsten zijn na uitonderhandeling door het Rijk nu vastgesteld. De 
opbrengsten komen incidenteel € 261.930 voordeliger uit dan begroot.  ( deze meevaller die  
naar de algemene reserves is gebracht) 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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